

جدول أعمال

ختام فعاليات الحملة الصيفية السنوية لتوعية العمال "أعرف القانون .. تحمى حقوقك" 28 أغسطس 2024 فندق الفورسيزون - قاعة الديبل (الطابق الثاني)

الاستقبال والترحيب بالضيوف

ם 10:00 - 09:30

كلمات افتتاحية

- 1. كلمة سعادة السيدة / مريم بنت عبدالله العطية رئيس اللجنة الوطنية لحقوق الإنسان.
- 2. كلمة السيد/ عبدالله بن سلطان القطان مساعد الأمين العام والمدير التنفيذي لقطاع الشؤون الطبية - الهلال الأحمر القطرس
 - 3. كلمة السيد/ نايف مصبح الشمرى مدير إدارة علاقات العمل - وزارة العمل.
 - 4. كلمة السيدة/ ماري جوزيه طياح القائم بأعمال مدير مكتب منظمة العمل الدولية بالدوحة.
 - 5. كلمة السيدة/ رُلي حماتي القائم بأعمال مدير مكتب منظمة الهجرة الدولية بالدوحة.

عرض فيديو توثيقي لأعمال الحملة

تكريم الشركاء

ם 10:45 - 10:40

ם 10:40 - 10:00

11:00 - 10:45 ص















Agenda

Closing Ceremony of the Annual Summer Workers' Awareness Campaign "Know the Law... Protect Your Rights" August 28, 2024

Four Seasons Hotel - Al-Daibel Hall (Second Floor)

09:30 - 10:00 am Reception and welcoming of guests Opening words 1. Speech by Her Excellency Mrs. Maryam bint Abdullah Al-Attiyah, Chairperson of the National Human Rights Committee. 2. Speech by Mr. Abdullah bin Sultan Al-Qattan - Assistant Secretary - General and Executive Director of the Medical Affairs Sector - Qatar Red Crescent 10:00 - 10:40am 3. Speech by Mr. Nayef Musabah Al Shammari - Director of Labor Relations Department - Ministry of Labor. 4. Speech by Ms. Marie-Josée Tayah, Acting Director of the International Labor Organization (ILO) Office in Doha. 5. Speech by Ms. Rula Hamati, Acting Director of the International Organization for Migration (IOM) Office in Doha. Documentary video presentation of the 10:40 - 10:45am campaign's activities 10:45 - 11:00am Honoring partners















